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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szalay-Bobrovniczky Kristóf, honvédelmi miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Cáfolja-e, hogy a Kínai Népköztársaság 
Magyarországra tervez csoportosítani fegyveres erőket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Intelligence Online 2024. március 3-ai „Beijing prepares to deploy Belt and Road 'militia'” című
publikációjának  értesülései  szerint  a  Kínai  Népköztársaság  tavaly  óta,  biztonságuk  garantálása
érdekében,  minden  állami  tulajdonú  vállalatához  tartalékos,  milíciaszerű  fegyveres  egységeket
rendelt, az úgynevezett „Népi Fegyveres Erők Osztályából” (People’s Armed Forces Department, a
továbbiakban:  PAFD).  Tekintettel  arra,  hogy  Magyarország  számos  kínai  állami  tulajdonú
vállalatnak  adott  otthont  az  elmúlt  időben  az  „Egy  Övezet,  Egy  Út”  projekt  keretében,  az
Intelligence  Online  információi  alapján  a  Kínai  Népköztársaság  hazánkba telepítené  először  az
Európai Unió területén belül, a fent említett egységeket.

Fentiekkel összefüggésben kérem a Miniszter Úr tájékoztatását az alábbiakkal összefüggésben:

1.  Cáfolja-e  a  Miniszter  Úr  azt  a  sajtóértesülést,  miszerint  a  Magyarországra  települt  kínai
vállalatokhoz  is  tervez  a  Kínai  Népköztársaság  tartalékos,  milíciaszerű  vagy  bármilyen  egyéb
fegyveres egységeket telepíteni a PAFD-tól?

2. Amennyiben az 1. kérdésre a válasz nem, úgy miért nincs egy ilyen jelentőségű ügyről a kormány
részéről hivatalos tájékoztatás?

3. Amennyiben az 1. kérdésre a válasz nem, tájékoztatták-e a NATO-szövetségeseinket az érkező
kínai fegyveres egységekről?

4. A Miniszter Úr szerint sérti-e Magyarország szuverenitását, ha egy nem NATO-tagország saját,
milíciajellegű vagy bármilyen fegyveres egységet telepít Magyarország területére?

Várom mielőbbi válaszát!


